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A tanulmányi elnökhelyettes beszámolója 
2012. május 22. – 2012. július 27. 

 

 

Időrendi bontás 
 

2012. 05. 22. Küldöttgyűlés 

2012. 05. 23. Választmány 

2012. 06. 04. Választmány 

2012. 06. 11. Tanulmányi és Oktatási Bizottság rendkívüli ülés 

2012. 06. 18. Választmány 

2012. 06. 20. Kari Tanács 

2012. 06. 26. Választmány 

2012. 07. 09. Tanulmányi és Oktatási Bizottság ülés 

2012. 07. 09-13. EHÖK Vezetőképző, Sarlóspuszta 

2012. 07. 24. Pont Ott Parti 2012. 

 

 

Tematikus bontás 
 

Tájékoztatás 

Az időszakban három hírlevél ment ki a TTK-INFO listára, melyekben többek közt az 

OMHV változásairól, a köztársasági ösztöndíj pályázásával kapcsolatos tudnivalókról, illetve 

a szokásos félévzárási információkról olvashattak a hallgatók. Igyekeztem emellett a 

fontosabb híreket, határidőket mind a honlapunkon, mind a TTK HÖK Facebook-oldalán is 

megjelentetni. 

A tavalyi évhez hasonlóan idén is igyekeztem a legfontosabb félévkezdő tudnivalókat 

összefoglalni a gólyáknak szóló különszámunkban. 

Vizsgaidőszak lévén fogadóórámat előzetes egyeztetés alapján tartottam, a faliújságot és a 

beérkező leveleket intéztem. 

 

Delegáltságok 

A Kari Tanács júniusi ülésén véleményezte a dékánhelyettesi pályázatokat, és támogatta 

többek közt dr. Horváth Erzsébet docens asszony kinevezését, aki augusztus 1-től veszi át az 

oktatási ügyekért felelős dékánhelyettes tisztségét. A testület ezen az ülésén fogadta el a 

2008-ban kezdett hallgatókra vonatkozó költségtérítés-csökkentési előterjesztésünket, mely a 

Hallgatói Követelményrendszer módosítására tett javaslatot. Napirenden szerepelt még az 

Intézményfejlesztési Terv, emellett módosult a fizika alapszak képzési terve is. 

A Tanulmányi és Oktatási Bizottság júniusi rendkívüli ülésén módosította a köztársasági 

ösztöndíj pályázati kiírását, a beérkező pályázatokat pedig július 9-én bírálta el. Idén több, 

mint 80 pályázat érkezett a 32 TTK-s helyre. Sikeresnek látom emellett a kommunikációt a 

végzős alapszakos hallgatók felé, mivel szerencsére közülük is sokan nyújtottak be pályázatot 

az ösztöndíjra. 

Az EHÖK Tanulmányi Bizottsága nem tartott ülést az időszakban, de a sarlóspusztai 

vezetőképző tanulmányi szekcióján véleményem szerint sokkal hatékonyabban tudtunk 

dolgozni, mint 2011-ben. Az egyetemvezetéssel és az Oktatási Igazgatósággal is voltak 
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kerekasztal-beszélgetéseink, ahol behatóbban láthattam át egyrészt a Neptun bevezetésével 

kapcsolatos nehézségeket, másrészt az intézményi szabályzatok módosítása nyújtotta 

feladatokat. 

A Hallgatói Követelményrendszer módosítása várhatóan november-december környékén fog 

a Szenátus napirendjén szerepelni, így a kari tanácsok október környékén véleményezhetnék 

az ezzel kapcsolatos anyagokat. 

A Neptun bevezetésével kapcsolatban több konkrétumot is megtudhattunk, erről egy bővebb 

anyag kiküldése a terveim közt szerepel a napokban. A beszámoló keretein belül annyit talán 

érdemes még megemlíteni, hogy komoly aggályaim vannak többek közt a térítési díjak 

rendszerét illetően, melyeket jeleztem az EHÖK TB számára. 

 

Tanulmányi Csoport 

A Tanulmányi Csoport ülését a vizsgaidőszakra tekintettel egy alkalommal hívtam össze az 

időszakban, mely ülés várhatóan két óra múlva veszi kezdetét. Kiemelt napirendi pontként 

szerepel a beérkezett tanulmányi elnökhelyettesi pályázat véleményezése, emellett több olyan 

folyamat is zajlik – Neptun bevezetése, rendeletek véleményezése – melyekkel nem csak a 

listán, hanem ülés keretében is hasznosnak tartom, hogy foglalkozzunk.   

A Csoport tagjainak elmúlt két hónapban végzett munkáját ezúton is köszönöm. 

 

További projektek 

A mesterszakos felvételi bizottságokba történő delegálásoknál sajnos nem sikerült 

megőriznünk a tavalyi rendszer hatékonyságát. Külön köszönet illeti a biológia, a földrajz- és 

földtudományi, illetve a környezettudományi szakterületet, ahol a leginkább zökkenőmentes 

volt a delegálás. Tapasztalatként véleményem szerint mindenképp leszűrhető, hogy a 

mesterszakos hallgatókkal történő kapcsolattartásban több helyen is előrelépés szükséges a 

szakterületek hatékonyabb működéséhez. 

Az utódképzés intenzíven zajlott az elmúlt időszakban is. Nagy Katalin jelezte érdeklődését 

az elnökhelyettesi tisztségre a tavasz folyamán, bízom benne, hogy sikerült a legfontosabb 

információkat, tudnivalókat átadnom a március óta eltelt időszakban. 

 

Köszönöm, hogy megtekintetted a beszámolómat. Kérdéseiddel kérlek, keress bizalommal 

személyesen, telefonon, levélben a taneh@ttkhok.elte.hu címen, illetve a küldöttgyűlési 

ülésen. 

 

Budapest, 2012. július 25. 

 

 Árendás Péter 

 Tanulmányi elnökhelyettes 

 ELTE TTK HÖK 
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